
                                               Protokół nr 6/07 
z wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki i BudŜetu i Komisji Oświaty i Zdrowia 
odbytego w dniu   9.02.2007 r. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji wg załączonych list obecności. 
 Program posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektu budŜetu na 2007 r. po stronie wydatków. 
2. Sprawy róŜne. 

 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący  Rady  w pkt 1 poprosił P. Skarbnik o przedstawienie 
projektu budŜetu po stronie wydatkowej. 
 
P. Skarbnik- poinformowała, Ŝe wydatki zaplanowano przy 2% wzroście. 
Dział 010, dział 400- zaopiniowano bez uwag. 
P. Wójt- koszty eksploatacji wodociągu są jasno określone, stałe koszty plus wyposaŜenie 
ZWiK w niezbędny sprzęt powoduje to, Ŝe cena wody powinna wzrosnąć. Zrobiono błąd, Ŝe 
zaczęto dopłacać, bo powoduje to brak mobilności budŜetu, który powinien być 
ukierunkowany na  inwestycje. Zaczęto dopłacać do wody, oświaty, obawia się, Ŝe zaczną 
dopłacać do GOZ 
Dział 630, 700, 710, 750, 751,752,  rozdz. 70001, rozdz. 70005 zaopiniowano pozytywnie. 
Dział 754 
Radny Stelmach- podkreślił, Ŝe po ostatnich wiatrach spinalnia koło straŜy jest w fatalnym 
stanie, zapytał czy będzie rozebrana i czy będzie zadaszenie części spadowej , gdzie 
przechowywane są stroje sportowe (odpadają tynki) 
P. Wójt- zadaszenie jest to problem straŜaków i sportowców, kwestia inwencji podobnie jak 
w innych sołectwach. Ograniczamy wszystkie wydatki. Myśli, Ŝe Klub i OPS się dogadają, 
bez zwiększenia wydatków na straŜ.  
                                                                           Przerwa 
Dział 756 
Radny Stelmach- czym spowodowany jest wzrost wydatków dotyczących inkasa sołtysów. 
DuŜy wzrost spowodowany większą stawką podatkową, wystąpiła susza a w związku z tym 
umorzenia, mniejsze kwoty zbierali sołtysi 
Dział 757 
Zaopiniowano bez uwag. 
Dział 758 
Rezerwa Wójta została obniŜona do 20 tys. zł. 
Dział 801 
Zaplanowano wzrost 5% do roku 2006 
P. Wójt- zapytał P. Dyrektor czy są pobierane opłaty za korzystanie z autobusów innych osób, 
myśli, Ŝe warto byłoby wrócić do tej opłaty, co daje pod rozwagę. 
Radny Stelmach- zapytał czym było podyktowane zmniejszenie kwoty na pomoce naukowe i 
energię 
P. Lupa- środki na pomoce dydaktyczne zaplanowane są w dochodach własnych. 
P. Skarbnik- energia planowana jest w kwocie większej , nie moŜna się było zmieścić z 
zamknięciem budŜetu dlatego umieszczono to w wydatkach własnych jednostki. 
Radny Stelmach- zaznaczył, Ŝe potrzebna jest kwota na zakup stolików, krzeseł, wyposaŜenia 
gabinetu fiz., zakup monitoringu wewnętrznego, nagłośnienia hali przy organizacji imprez 
jest nieodpowiednie. Niezbędne byłoby  zastosowanie płytek wygłuszających. 
Optuje za tym aby dochody własne były przeznaczone na potrzeby szkoły. 



P. Dyrektor- w tej kwocie dochodów własnych nie jest w stanie zrealizować wszystkich tych 
zadań. 
Radny Stelmach- propozycja zorientowania się jaki jest koszt wygłuszenia hali. Jeśli 
natomiast chodzi o doposaŜenie hali to musi ona być doposaŜona po to aby była atrakcyjna. 
P. Dyrektor- zapewniła, Ŝe co roku hala jest doposaŜona a co za tym idzie i uatrakcyjniana. 
P. Celewicz- orientacyjnie dla porównania podał  koszt nagłośnienia i wygłuszenia hali w 
Ząbkowicach Śl., który wynosił ok. 1 mln. 
Radny Stelmach- zauwaŜył, Ŝe równieŜ dostrzega się  niedoszacowanie wielkości składek 
ZUS 
P. Skarbnik- aby móc zamknąć budŜet obniŜono wielkość składek , podobnie jak koszt oleju. 
W trakcie roku jak środków zabraknie są dodawane, nie znamy jeszcze ostatecznej wersji 
subwencji oświatowej, wysokości „13”, która juŜ jest mniejsza o 9 tys. zł. Patrząc na 
statystykę składek ZUS zawsze zostają niewykorzystane środki na tym paragrafie. 
P. Wójt- poprosił szefów jednostek o realizację takich zapisów jakie są, wydatków bardzo 
oszczędnie. 
P. Lupa-  podkreśliła, Ŝe załoŜono bardzo niską kwotę na olej opałowy, średnia kwota na 
ogrzewanie budynków przy tych cenach i na tym poziomie to kwota 180 tys. zł. 
Jeśli chodzi o premie dla obsługi są one zaplanowane  w wydatkach ZSS. 
Radna Gierlasińska- za przykład podała szkołę, która szuka środków nie tylko w budŜecie. 
Trzeba zastanowić się jak uatrakcyjnić ofertę szkoły a z tego co wie P. Dyrektor czyni takie 
starania. Jest program na który moŜna pozyskać środki w wys. do 300 tys. zł. 
Dział 851 
Zmiana- zwiększenie do kwoty 74.561 zł. 
Radny Stelmach- zapytał  czym podyktowany był aneks na budowę GOZ. 
P. Celewicz- zmiana dotyczy zmiany uŜytkowania  gruntu. Jest spisany protokół konieczności 
na tą okoliczność. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął wspólne posiedzenie 
Komisji Rady. 
 
 
Protokołowała                                                                    Przewodniczył 
Jadwiga Bartusiak                                                   Przewodniczący Rady Gminy 
                                                                                          Władysław Gluza 


